
Protokół Nr XI/15

XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 29 września 2015 r.

Obrady XI zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 

Zbigniew Rybicki. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej 

załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście zgodnie z lista obecności 

stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 1. Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad,

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpel acj e i zapytani a radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania,

10. Ocena przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2015/2016

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach 

za I półrocze 2015 r.

12. Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na 

terenie gminy za 2014 r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Lichnowy za I półrocze 2015 r. oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej za I półrocze 2015 r.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia 

komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lichnowy.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.

1



17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2015-2028.

18. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych przybyło 13, więc Rada 

jest władna do podejmowania uchwał.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 

uwagi.

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy Lichnowy złożyła wniosek w prowadzenie po pkt 15 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 

budżetowym 2016 przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku obrad.

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad.

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie (przy 12 głosach za) porządek obrad z 

wprowadzonymi zmianami, który po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie' porządku obrad.

4. Przyjęcie porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Gminy Lichnowy.

6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

7. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

10. Ocena przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2015/2016

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lichnowach za I półrocze 2015 r.

12. Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na 

terenie gminy za 2014 r.
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] 3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Lichnowy za I półrocze 2015 r. oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej za I półrocze 2015 r.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia 

komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa.

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lichnowy.

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku 

rolnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 

2016 przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2015-2028.

20. Wolne wnioski.

21. Zamknięcie posiedzenia

Ad. 5. Przyjęcie protokoiu z obrad X sesji Rady Gminy Lichnowy.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do przedstawionego protokołu są jakieś 

uwagi lub pytania.

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Radni przyjęli (przy 13 głosach "za") protokół zX sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy.

Ad. 6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy poinformował, iż 

wpłynęła analiza oświadczeń majątkowych dokonana przez Urząd Skarbowy w Malborku.
■i

Powiedział, że były pewne uwagi jednak zostały one już wyjaśnione.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy oddal glos Panu Leszkowi 

Czarno baj- Senatorowi RP.

Pan Leszek Czarnobaj, Senator RP poinformował iż , że pod koniec kadencji zaplanował

chociaż jedno spotkanie ze wszystkimi przedstawicielami samorządów. Poinformował, iż jest
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to jego pierwsza kadencja w senacie, jednak długo pracował w samorządach, więc wszystko 

jest mu bliskie i wszystkie problemy ma na uwadze. Poinformował, iż w minionej kadencji 

był sprawozdawcą 25 projektów ustaw, podczas gdy niektórzy senatorowie tylko po 8-9. W 

tych 25 ustawach były ustawy bardzo proste, ale również te wzbudzające kontrowersje, np. 

ustawa mająca na celu uszczelnienie systemu podatkowego, czyli unikania płatności 

podatków lub o regule finansowej. Poinformował, iż jest członkiem dwóch komisji: 

finansowej i kolonijnej, która ma na celu opiekę nad Polakami mieszkającymi za granicą. 

Poinformował, iż zgodnie za statystykami poza granicą Polski jest ok. 20 min ludzi, którzy 

przyznają się do polskich korzeni i komisja robi wszystko, żeby utrzymać z nimi kontakt. 

Poinformował, iż 6 września weszła w życie ustawa o petycjach, która daje ludziom 

możliwość wnioskowania do różnych jednostek. Instytucja, do której petycja jest kierowana 

musi na nią odpowiedzieć, nie może zostawić jej bez rozpatrzenia. Druga ważna ustawa jaka 

weszła w życie dotyczy Odnawialnych Źródeł Energii, która daje możliwość wytworzenia w 

swoim zakresie do 10 kw. Na zakup kolektorów słonecznych można uzyskać dofinansowanie 

w wysokości 40%. Koszt takiej inwestycji to około 60 tys zł. Poinformował, iż zajmuje się 

prowadzeniem czterech biur. Poinformował również, iż coraz więcej pytań od ludzi dostaje 

elektronicznie, na każde stara się odpowiadać.

Pani Halina Stoduś, Skarbnik Gminy Lichnowy poinformowała, iż uczestniczyła ostatnio 

w kilku szkoleniach na temat zmiany ustawy o VAT. Od 1 stycznia 2016 r. gminy będą mieć 

obowiązek rozliczania VAT z urzędem skarbowym za pomocą wskaźnika. Jest to zmiana 

bardzo niedobra dla gmin, ponieważ uniemożliwia odliczenia w większym procencie VAT-u, 

a to są ogromne straty dla małych gmin.

Pan Leszek Czarnobaj, Senator RP poinformował, iż są stowarzyszenia gmin, gdzie Gmina 

Lichnowy mogłaby dołączyć i wtedy wspólnie wystąpić z wnioskiem do ministra o zmianę 

tego. Powiedział, że również on podejmie próbę rozmowy. Powiedział, że złoży oficjalne 

zapytanie jak można ten algorytm zmienić i wtedy zobaczy jaką otrzyma odpowiedź.

Pan Józef Maciuński, Radny Gminy Lichnowy poinformował, że kończy się kolejna 

kadencja a most Lisewski pozostaje taki jaki był. Powiedział, że gminie zależy aby jak 

najszybciej był on przejezdny.

Pan Leszek Czarnobaj, Senator RP poinformował, iż będzie o ten most zabiegał, aby był on 

jak najszybciej przejezdny. Powiedział, że będzie składał informacje co w tym kierunku 

zrobił i jakie przyniosło to efekty.
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Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż to co przedstawił Pan Senator 

jest prawdą. Jest to osoba konkretna i mając takiego przedstawiciela można oczekiwać wiele 

dobrego. Podziękował za dotychczasową współpracę i życzył powodzenia w nadchodzących 
wyborach.

Pan Leszek Czarnobaj, Senator RP poinformował, iż wybory to tylko procenty. 

Najważniejsze to jakie sprawozdanie się składa z minionej kadencji. Podziękował Wójtowi i 

Radzie Gminy za spotkanie.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy oddał glos Panu Romanowi 

Kucharskiemu- Dyrektorowi Biura Posła Jana Kuł asa.

Pan Roman Kucharski, Dyrektor Biura Poselskiego Jana Kulasa poinformował, iż był 

radnym miasta osiem lat. Most jest zapisany w budżecie i co roku będą na ten cel środki 

przekazywane. Starosta Tczewski wraz z radą podjęli decyzję o dołożeniu środków na 

wieżyczki. Inwestycja została rozpoczęta, więc trzeba ją zakończyć. Poinformował, iż Pan 

Poseł Kulas pilnuje sprawy mostu. Poinformował, iż od miesiąca jest problem jeżeli chodzi o 

sklepiki szkolne. Rozporządzenie zaskoczyło wszystkich. Pisma poszły wszędzie, gdzie tylko 

można było "uderzyć". Poinformował, iż biuro pana Posła znajduje się w Tczewie, jednak 

gdyby była taka potrzeba to zawsze może odwiedzić gminę. Powiedział, iż gdyby były 

jakiekolwiek problemy to zawsze można zadzwonić lub przyjechać.

Pan Jan Michalski, Radny Gminy Lichnowy poinformował, iż pan Poseł Kulas to osoba 

doskonale tutaj znana i problemy gminy nie są mu obce. Podziękował za spotkanie.

Pan Zbigniew Rybicki, Radny Gminy Lichnowy poinformował, iż powinno doceniać się 

tych ludzi, którzy starają się dla dobra naszej gminy.

Ad. 7 Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż uchwała która została 

wprowadzona do porządku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Malborskiego dotyczy remontu chodnika w Lisewie V, drogi w Lichnówkach oraz między 

Lichnowami a Parszewem. Wkład Gminy Lichnowy w powyższe inwestycje miał wynosić 

700 tys zł, jednak było to za dużo jak na tak małą gminę. Powiat wziął na siebie remont

mostku w Lichnówkach II, po czym wycofał się Miłoradz i zostało około 400 tys zł, jednak to
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i tak było za dużo. Po kolejnych negocjacjach pozostało na tym, iż wkład Gminy Lichnowy 

będzie wynosił 372 tys zł. Poinformował, iż na terenie Gminy Lichnowy jest pięć mostków 

powiatowych, które wymagają generalnego remontu, tak na prawdę powinny być one 

pozamykane. Póki co został ograniczony tonaż do 5 ton. Poinformował iż zarząd CWŻ podjął 

decyzję aby wyremontować ujście wody w Kwidzynie. Koszt tej inwestycji to około 32 min 

zł, z czego udało się pozyskać dofinansowania w wysokości 90%. Pozostałe 3 miliony miały 

być podzielone pomiędzy wszystkie gminy, w zależności od udziałów. Nasz wkład miał 

wynosić 152 tys zł. Około dwóch tygodni temu odbyło się walne zgromadzenie CWŻ, na 

którym ustalono, iż te pozostałe 10% zostanie pokryte z kredytu. Poinformował, iż jesteśmy 

w trakcje wykonywania dokumentacji rozbudowy szkoły w Lichnowach. Poinformował, że w 

związku z tym kilka dni temu otrzymał list od Pani Redaktor Naczelnej Gazety Malborskiej, 

w którym zadaje dziewięć pytań dotyczących rozbudowy szkoły i powstałego na tym tle 

konfliktu interesów gminy i drugiego współwłaściciela.

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy Lichnowy poinformowała, iż od 1 września 2016 

roku wszystkie oddziały przedszkolne przekształcają się w przedszkola. Aby tak się stało 

musi być uzyskana zgoda od Państwowej Straży Pożarnej. Jeśli chodzi o obecne 

pomieszczenia, gdzie funkcjonują oddziały przedszkolne PSP nie wyda pozytywnej opinii. 

Dlatego też inwestycja rozbudowy jest tak ważna. Jeżeli PSP nie wyda pozytywnej opinii to 

w Lichnowach nie będzie mogło być utworzone przedszkole.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy władze nadrzędne nie mogą 

coś z tym zrobić? Przecież dwie osoby nie mogą wstrzymać całej inwestycji.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, że inwestycja jest na etapie 

ukończenia dokumentacji. Ta jest ważna przez okres 3 lat.

Pani Anna Kunkel, Sekretarz Gminy Lichnowy poinformowała, iż budynek starej szkoły 

jest zabytkiem i żeby go wyremontować to też jest duży problem.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Radny Gminy Lichnowy poinformował, iż 

powinno być to załatwione w sądzie, ponieważ tak to będzie ciągnąć się latami.

Ad. 8 Interpelacje i zapytania radnych.
brak
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Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych były udzielane na bieżąco.

Ad. 10 Ocena przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2015/2016.

Pani Stefania Osińska, Radna Gminy Lichnowy zapytała, czy zostało wyjaśnione duże 

zużywanie prądu w Zespole Szkół w Lisewie Malborskim?

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

analizował zużycie prądu i jest ono porównywalne do szkoły w Lichnowach. Szkoła w 

Lisewie Malborskim jest gabarytowo większa, jest przestarzała instalacja elektryczna dlatego 

też takie zużycie. Poinformował, iż przekazał prośbę pracownikom i nauczycielom szkoły, 

aby w miarę możliwości wyłączali światła, zwłaszcza w sali gimnastycznej.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż warto by było zastanowić się 

nad wymianą żarówek w sali gimnastycznej na energooszczędne.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Gminy Lichnowy poinformował, iż w Zespole 

Szkół w Lisewie Malborskim pojawił się problem przeciekającego dachu w sali 

gimnastycznej.

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

dach naprawiany był już 4 razy, jednak takie naprawy wystarczają średnio na 2-3 miesiące. 

Ciężko jest także ogrzać to pomieszczenie. Tam jest potrzebna dużo większa inwestycja niż 

takie połowiczne remonty.

Pan Józef Maciuński, Radny Gminy Lichnowy zapytał jak sprawdza się monitoring przy 

szkole?

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

monitoring zdaje egzamin w 100%. Jednak jeżeli chodzi o monitoring przy świetlicy to nie 

będzie się wypowiadał, ponieważ do niego dostęp ma GOKIS.

Pan Józef Maciuński, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy obejmuje on przystanek?

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

tylko częściowo. Kamera ustawiona jest na wejście główne.
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Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy zapytał, czy widzialność na kamerze jest 
dobra?

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

aby można było zidentyfikować człowieka to trzeba kupić lepszy sprzęt. Tak widać tylko 
sylwetki postaci.

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy poinformował, iż w takim wypadku 

można pomyśleć nad nowymi kamerami.

Pan Maciej Dunajski, Dyrektor Zespołu Szkół w Lisewie Malborskim poinformował, iż 

były one z programu rządowego i kupili takie na jakie było ich stać.

Pan Zbigniew Rybicki, Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy poinformował, iż w 

budynku Szkoły Podstawowej w Szymankowie w nowym skrzydle pękają ściany.

Pani Grażyna Jażdżewska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szymankowie
poinformowała, iż umówiła się z inspektorem nadzoru budowlanego, aby sprawdził, czy 

zagraża to bezpieczeństwu dzieci.

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż po prostu grunt jest źle 

dostosowany do budynku i dlatego pęka. Trzeba to monitorować i w miarę możliwości 
naprawiać.

Pani Stefania Osińska,'Radna Gminy Lichnowy zapytała, czy został wyjaśniony wysoki 
rachunek za wodę w ZS w Lichnowach?

Pan Sylwia Bogdan, Dyrektor Zespołu Szkół w Lichnowach poinformowała, iż po długich 

poszukiwaniach pracownikowi CWŻ w końcu udało się znaleźć przyczynę- była to awaria. 

Zostało już to naprawione, a rachunki wróciły do normy.

Radny przyjęli jednogłośnie (13 głosów "za ") ocenę przygotowania szkół do nowego roku 

szkolnego 2015/2016. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Ad. 11 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lichnowach za I półrocze 2015 r.

Radny przyjęli jednogłośnie (13 głosów "za") sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach za Ipółrocze 2015 r. Informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.

Ad. 12 Informacja o działalności jednostek OSP i stanie bezpieczeństwa pożarowego na 

terenie gminy za 2014 r.

Radny przyjęli jednogłośnie (13 głosów "za") informację o działalności jednostek OSP i 

stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy za 2014 r. Informacja stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Annie Rutkowskiej- Przewodniczącej 

Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy która poinformowała, że 

projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. Projekty uchwał omawiane były na 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy w dniu 22.09.2015 r. oraz 29.09.2015 r.

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu gminy Lichnowy za I półrocze 2015 r. oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej za 1 półrocze 2015 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za) uchwałę Nr XI/64/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Lichnowy za Ipółrocze 2015 r. 

oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I  półrocze 2015 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia 

komunalnego nieruchomości Skarbu Państwa.

Pytań i uwag nie wniesiono.



Radni podjęli (przy 13 głosach za ) uchwałę Nr Xl/65/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości Skarbu 

Państw’a. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad. 15 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lichnowy.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za ) uchwałę Nr XI/66/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lichnowy 

Uchwała stanowa załącznik nr 9 do protokołu.

Ad. 16 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku 

rolnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za) uchwałę Nr XI/67/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

zarządzenia poboru podatku rolnego i podatku od nieruchomości od osób fizycznych w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso: Uchwała 

stanowa załącznik nr 10 do protokołu.

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 

2016 przez Gminę Lichnowy dla Powiatu Malborskiego.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za ) uchwałę Nr XI/68/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku budżetowym 2016 przez Gminę Lichnowy dla Powiatu 

Malborskiego Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.
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Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za ) uchwałę Nr XI/69/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

zmian budżetu gminy na 2015 r. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad. 19 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2015-2028.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Radni podjęli (przy 13 głosach za ) uchwałę Nr XI/70/2015 z dnia 29.09.2015 r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2028. Uchwała stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.

Ad. 20 Sprawy bieżące

Pan Benedykt Graban, Radny Gminy Lichnowy poprosił aby wystosować pismo do 

Starostwa Powiatowego o podcięcie gałęzi drzew przy ul. Kolejowej w Lisewie Malborskim.

Pani Beata Słodkowska, Radna Gminy Lichnowy poinformowała, iż koniecznym jest 

podcięcie drzew przy sklepie przy przystanku w Dąbrowie, ponieważ gałęzie sięgająjuż linii 

energetycznych. Poprosiła o wzięcie pod uwagę zrobienie bardzie estetycznej zatoczki 

autobusowej i o zrównanie na jesień boiska.

Pani Krystyna Romanowska, Sołtys wsi Szymankowo zapytała czy nie można byłoby 

pomalować świetlicy? Stoją tam rusztowania a nic nie jest ruszone.

Pani Beata Słodkowska, Radna Gminy Lichnowy zapytała czy wiadomo coś na temat 
oświetlenia za Dąbrową?

Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż oświetlenie tych budynków 

zostanie wykonane na wiosnę.

Pani Krystyna Romanowska, Sołtys Wsi Szymankowo poinformowała, iż kończona jest 

budowa ekranów, które dzielą dwie ulice i przedzielają światło przez co cała uł. Kolejowa 

pozostaje bez oświetlania.
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Pan Jan Michalski, Wójt Gminy Lichnowy poinformował, iż w tej sprawie trzeba 

rozmawiać z firmą Energa, spotkać się z nimi i pojechać w teren.

Ad. 13 Zamknięcie posiedzenia
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 

zamknął posiedzenie XI sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 29 września 2015

Protokołowała: Przewodniczący 

Rady Gminy:

Iwona Grobel ska


